
20190611 Tyresö Kammarkör styrelsemöte 
Den här gången är vi hemma hos Maria och blir oerhört väl omhändertagna. 

 

Närvarande  

Ann  Brittis  Anders  Maria  Kerstin  Ulrika 

 

Ulrika öppnar mötet. 

 

Föregående mötesprotokoll. 

Inga ändringar. 

 

Rapport om ekonomin. 

9536,16 finns i vår kassa. Anders mailar kören innan sommaruppehållet och informerar om att det är 

dags att betala årsavgiften. 

 

Rapport om ledningsgruppens framfart. 

De berörda körernas ordföranden har träffat kyrkoherden och övriga ledningsgruppens medlemmar 

den 4/6. Förändringar kommer att märkas framöver. Förhoppningsvis får man till ytterligare ett möte 

efter sommaren. 

 

Dirigenten har ordet. 

Ann har naturligtvis också haft mycket att tänka på med anledning av ovan angiven framfart, men 

hon berättar också att vår nya tenor kommer att sluta, då han har fått jobb på annan ort. 

 

Övriga frågor. 

Inga sådana anmäldes. 

 

Nästa möte. 

22/8 klockan 18:30 

26/9 klockan 18:30 

17/10 klockan 18:30 plus årsmöte under fikapausen 

28/11 klockan 18:30 

 

Mötet av slutades och vi ägnade resten av kvällen åt att umgås alltmedan vi förplägades av Marias 

väl sammansatta buffé. Tack! 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………..  ………………………………………………………………… 

Ulrika Brehmer   Kerstin Romin 


